
 

Ādažu vidusskolas 

Skolas padomes sēdes protokols 

Nr.2 

Ādažos, 2021. gada 23. septembrī 

Plkst.19.00 

Sēdi vada: E. Plūmīte 

Sēdi protokolē: E. Plūmīte 

Piedalās: vairāk kā puse skolas padomes locekļu. Sapulce notiek attālināti MS Teams formātā. 

Pieaicinātie: skolas direktors Česlavs Batņa 

Darba kārtība: 
1. Iepazīstināšana ar epidemioloģisko situāciju skolā. (Skolas direktors Č. Batņa) 

            2. Jautājumi. 
1. Jautājums 

Skolas direktors informē: 

Ādažu vidusskolā šobrīd nespēj nodrošināt epidemioloģiski drošu vidi. Uz esošo brīdi 
karantīnā ir 27 klases un 12 pedagogi. Ādažu vidusskolā turpinās C19 testēšanu katru nedēļu. 
Stundu nodrošināšanā iesaistās arī skolas administrācija. Ļoti sarežģīti ir organizēt stundas daļai 
klases klātienē un otrai daļai attālināti. Lai nenonāktu līdz situācijai kad skolotāji sāk izdegt, 
direktors ierosina uz 10 dienām pāriet uz attālinātām mācībām no 5. - 12. klasēm. Pagājušajā gadā 
divi skolotāji atstāja darbu Ādažu vidusskolā pārslodzes dēļ.   

2.Jautājums 

Skolas direktora atbildes uz jautājumiem: 
- Lai atvieglotu pedagogiem darbu ir ierosinājums nedalīt klasi, bet visu sūtīt karantīnā, ja 

ir nepieciešams. 
- Vairāki bērni ignorē masku nēsāšanu; ir situācijas, kad vecāki, bērniem ar saaukstēšanas 

sindromiem, atļauj apmeklēt skolu – bez visu iesaistīšanos un atbalsta situāciju uzlabot 
ir grūti. 

- Rodas jautājums par MMS un pulciņu apmeklējumu, kā arī attiecīgi par iknedēļas C19 
testēšanu – direktors pārrunās ar domes izpilddirektoru. 

- Paldies skolas vadībai un skolotājiem par mācību procesa nodrošināšanu šajā 
izaicinājumu pilnajā laikā!  

 
Pieņemtie lēmumi: 

1. Atbalstīt (ar izteiktu vairākumu) direktora ierosinājumu visiem 5. – 12. klases 
skolniekiem no 27. septembra līdz 6. oktobrim pāriet uz attālinātām mācībām.  

 



 

Nākamā sēde būs 2021.gada oktobrī. 

Sēde beidzas plkst. 20:05 
 
Sēdes vadītājs:      E.Plūmīte 
 
Protokolists:      E.Plūmīte 

 


